
Inner Wheel Rally, Salo 3-4.10.2015
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Mitä hyvää ja onnistunutta oli IW Rallyssä 2015?

• Kaikki, kaikki todella onnistunutta, hienoa, kokonaisuus, hyvät  järjestelyt
• Hyvä henki, iloinen tunnelma, innostava, rento, leppoisa, mukava ilmapiiri, la henki erittäin hyvä
• Miellyttävä ympäristö ja sopivan väljät tilat, 
• Osallistujia paljon, uusien IW-sisarten tapaaminen, vanhat tutut, osallistujaluettelo
• Ohjelma pysyi aikataulussa, aikataulut pitivät, kaikki sujui kuin rasvattu, äänentoisto hyvä
• Ohjelma, oli loistava, mahtava, mielenkiintoinen, iloinen, piristävä, hieno, hyvä, hyvin laadittu, asiapohjainen, viihdyttävä, kiva –

poikkeava, vapaamuotoinen ohjelma esiintyjineen kaikki hyviä, ohjelmat sanallisesti koskettavia,  suorasanaiset ja hyvän artikulaation 
omaavat puhujat ja vetäjät, mielenkiintoiset luennot, upeat oheisohjelmat, sopivasti asiaa ja sopivasti viihdettä, 

• Salon esittely monipuolista, kaupungin  esittely upea, salon seutu avautui edukseen, salolaisten panostus, kyllä Salossa osataan
• Salolainen musiikki hienosti esillä, hyviä musiikkiesityksiä, Leticia kuoro ”taivaallinen”, virkistävä, esitykset kevensivät ohjelmaa,  

mahtava nuorten ohjelma, kuoro ja bändi, yllätyin Salon musikaalisesta annista, erityismaininnan ansaitsevat kaikki musiikkiohjelmat ja 
esiintyjät

• Lasten osuus, hyväntuulinen , optimistinen ,kun on nuoria ja lapsia esiintymässä, ihanan energistä, nuoret Yes!, mahtavia, loistavia 
esiintyjiä, ilon kautta esitykset

• Menestyneet nuoret , kolme nuorta naistaitajaa, esittelivät omia alojaan, Kiva! Nuorten naisten puheenvuorot la ohjelmassa
• Osallistujien hemmottelu, huomioiminen
• Paikallisten yrittäjien tuotemyynti
• Lauantain ostos- ja kävelyaika oli hyvä
• Istuminen katkaistiin mukavasti liikunnalla, hienoa, että yleisö saatiin mukaan laulamaan ja Fiilis, jäi hyvä mieli, viihdytty on 
• IW Rally oli todella innostava ja ajatuksia antava. Pitääpä ruveta kehittämään klubille uusia rahanhankintatoimia.
• Ritva-Liisa Hovin esitys oli hyvä, konkreettinen, asioita selventävä, Kiitos!
• Wiurilan kartano upea, hieno kokemus!, juhlava, hyvä, hieno paikka illalliselle, juhla-ateria hieno, upea,  ihana ruoka, kiinnostava esitys 

kartanon historiasta, erityiskiitos esittelyn hoitaneelle Aminoffille, hyvää seuraa, standup koomikko mainio, päivällinen ja paikka, kiva 
paikka ja iltaohjelma, karjakko sai meidät voimistelemaan ja piirileikkimään

• Pastorin aamunavaus loistava
• Lauluesitys 4.10. lopettajaisissa
• Mottonne ”iloisella ilmeellä mennään” todellakin toteutui, ihanan innostunut ilmapiiri järjestäjillä, salolaisten hyvä tiimityö, salon klubi 

hoiti asiat rauhallisesti ja ammattimaisesti, taitavat vetäjät, ohjaajat, innostuneet puheenjohtajat ja muut esiintyjät, hyvä emännyys, 
super IW-henki, mahtava ja tsemppaava, yhteishenkinen Salon klubi, 

• Hyvin olitte onnistuneet!, suuret kiitokset upeista järjestelyistä ja ystävällisyydestänne, halikiitos,  salolaisille työmyyrille suuri KIITOS! 



Mitä IW Rallyyn liittyviä kehittämisehdotuksia seuraavalle järjestäjäklubille?

• Rallyn ilmoittautumislomake sellaiseen muotoon, että siihen voi suoraan kirjoittaa!

• Hinta alemmaksi jollakin keinolla, vaikkapa ohjelmia supistamalla.

• Rallyn aloitus aamupäivällä johtaa monessa tapauksessa turhaan pakolliseen lisäyöpymiseen kulkuyhteyksien vuoksi. Aloitus 
myöhemmin.

• Tiiviimpi aikataulu, la-aamupäivälle tiivistetympi ohjelma, nyt jäi luppoaikaa.

• Ruoka-aine-allergioiden huomioiminen.

• Tekniikan toimivuus varmistettava etukäteen todella tarkasti, äänentoisto oli pikkuisen kehno,  pöytätilaa virall. kokouksessa.

• Kaikille piireille ohjeet lippurituaaleista riittävän ajoissa. Muistuttakaa esim. tarvittavasta kansallispuvusta – eivät Rallyssä käymättömät 
nuoret jäsenet voi tietää!!!

• Kunnollinen esitys IW:stä, Inner Wheelin toimintaan liittyvää ohjelmaa enemmän, kansallisia asioita enemmän, yleisesti IW-aatteen
kehittämisestä, esitelmiin asiasisältöä.

• Keskusteluaika eri piirien ja kaikkien klubien edustajien kesken olisi hyvä olla ohjelmassa. Vapaata keskustelua. Lisää keskusteluita 
aiheeseen liittyen. Yleiskokouksen keskustelu valmisteltuna jostakin aiheesta.  

• Yhteistä IW-asioiden pohtimista, ajankohtaisista aiheista  yhteistä keskustelua, aikaa IW-toiminnasta käytävälle keskustelulle, alustuksen 
jälkeen (esim. Ritva-Liisa Hovi). Missään muualla ei ole foorumia, jossa tämä on mahdollista.

• Koordinoitu vapaa keskustelu. Kansallisesti ajankoht. aiheitten  yhteinen keskusteluaika jäi vähiin – enemmän sellaista, kotimaisia 
asioita, myös KN:n taholta.

• Enemmän KN:n ja piirien/klubien esittämiä aiheita, IW-asiaa ehkä enemmän klubitasolla, klubien tilanne – pitääkö olla yhdistys ja mihin 
vaikuttaa?

• Konkreettisten avustushankkeiden esittelyä. 

• round table –sessioita, brainstorming-työskentelyä; liikaa tavaraa annettuna, pienryhmätöitä ajankohtaisista aiheista

• Nyt kv. toiminnasta Suomen näkökulmasta, tietoa esim. Afrikan toiminnasta, millaista toimintaa siellä on.

• Board x 2 liian pitkä, iltapukukuvat kansainv. kongresseista on jo nähty.

• Sisarilla edelleen taipumus klikkiytyä. Enemmän vertaistukea klubien rikkaudesta keskusteluja. Viestittäkääpä Oululle 
erinomaisuutenne.

• Tarpeeksi aikaa piirikokouksille

• Alueellinen yllätys aina hyväksi, en halua antaa ohjeita.


